
Делегат Крунослав Врдољак поставио је питање Управи за индиректно 

опорезивање. Питање гласи: 

Гранични прелаз Каменско је донацијама извана изграђен по захтјевима струке, 

међутим његово одржавање и коришћење је апсолутно упитно. Планирано је већ 10 

година да царинске терминале Ливно и Томиславград у цјелини преселе у изграђени а 

некоришћени простор на самом граничном прелазу. 

Зашто се то није догодило и када ће?“ 

 

 


